
Protokół Nr 28/2022 

z posiedzenia XVIII Sesji Rady Gminy Obryte  

w dniu 29 marca 2022 roku 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 10:02 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII posiedzenia Sesji.                 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu          

            Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania    

            Narkomanii na 2022 rok w gminie Obryte. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 

zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na 

wyznaczonych miejscach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Obryte w 2022 roku”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego przebudowy drogi 

gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 

specjalności i form i kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w 2022 

roku, określenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Obryte. 

13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok. 

14. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy za 2021 rok. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad. 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XXVIII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Krzysztof Oleksa – Przewodniczący 

Rady Gminy Obryte. Po dwóch latach wreszcie wróciliśmy do siebie. Będziemy obradować, jak 
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widzimy w odnowionej sali. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na 

posiedzeniu. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 

radnych obecnych jest 13, co stanowi quorum do podejmowania decyzji  

i uchwał. Listy obecności radnych, sołtysów oraz osób zaproszonych stanowią załącznik  

do protokołu. Proponuję minutą ciszy uczcić poległych Ukrainców w walce o swoją wolność.  

Minutą ciszy zostali uczczeni polegli Ukraińcy. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

P. Przew. RG – porządek obrad macie Państwo przed sobą, czy są jakieś zmiany do porządku 

obrad.  

Uwag ani zmian nie zgłoszono. 

P. Przew. RG - przegłosujemy porządek obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (100% obecnych). 

P. Przew. RG – porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXVII posiedzenia Sesji. 

P. Przew. RG - protokół z XXVII posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem. 

Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 

Imienny wykaz głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z XXVII posiedzenia Sesji głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

P. Przew. RG – stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

P. Przew. RG udzielił głosu P. Wójtowi. 

P. Wójt - Szanowni Państwo od ostatniej sesji, tj. od dnia 28 lutego 2022 r. do dnia dzisiejszego 

zrealizowaliśmy następujące zadania i inwestycje: 

1. Rozpoczęły się prace związane z Przebudową drogi wewnętrznej w miejscowości 

Sokołowo Parcele (tzw. Brzeziny). Wykonawcą zadania jest firma DROGI I MOSTY, Jan 

Kaczmarczyk. Koszt inwestycji to około 590.000,00 zł, z czego 540.000,00 zł to dotacja 

udzielona ze środków budżetu województwa mazowieckiego. W ramach inwestycji 

wykonana zostanie nowa nawierzchnia bitumiczna o długości około 1 300 m. 

Planowany termin zakończenia inwestycji – wrzesień 2022. 
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2. Trwają prace związane z realizacją zadania pn. „Rozbudowa drogi gminnej na odcinku 

Tocznabiel – do drogi powiatowej Jegiel – Porządzie – Obryte – Pułtusk”. Wykonawcą 

zadania jest firma Infrastruktura BUD-59. Na zadanie otrzymaliśmy dofinansowanie  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości 1.764.000,00 zł. Mamy także 

otrzymać dofinasowanie z Lasów Państwowych w wysokości 378.000,00 zł. Czekamy 

na podpisanie umowy z Nadleśnictwem Pułtusk. Całkowita wartość zadania to kwota 

około 2.520.000,00 zł, z czego łączna wartość pozyskanego dofinansowania wynosi 

2.142.000,00 zł, a wkład własny gminy to tylko 378.000,00 zł. Planowany termin 

zakończenia to wrzesień 2022. 

3. Dobiegają końca prace przy budowie boiska wielofunkcyjnego przy ZPO w Obrytem. 

Wykonawcą zadania wybranym w drodze przetargu nieograniczonego jest firma 

TORAKOL z Radziejowa. Koszt inwestycji to około 800 000,00 zł. Na realizację inwestycji 

otrzymaliśmy dotację ze środków Mazowieckiego Programu Wsparcia Infrastruktury 

Sportowej 2021 finansowanego ze środków budżetu województwa mazowieckiego. 

Wykonawca złożył już gotowość do odbioru inwestycji. 

4. Złożyliśmy wniosek do Zielonych Mostów Narwi o dofinansowanie remontu Strażnicy 

Zambski Kościelne w wysokości 250.000,00 zł. Łączny koszt inwestycji to około 

390.000,00 zł. 

5. Czekamy na informację z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie złożonych wniosków 

dotyczących inwestycji : 

1) Przebudowa drogi gminnej Obryte Kolonia (pod Ciółkowo) w kwocie 1.200.000,00 

zł. 

2) Budowa siłowni zewnętrznej przy Zespole Placówek Oświatowych w Obrytem 

w kwocie 120.000,00 zł. 

3) Remont garażu OSP Zambski Kościelne w kwocie 30.000,00 zł. 

4) Doposażenie jednostki OSP Obryte w sprzęt ratunkowy w kwocie 40.000,00 zł. 

5) Budowa drogi gminnej w miejscowości Gostkowo w kwocie 247.000,00 zł. 

6. Czekamy także na odpowiedź w sprawie złożonego wniosku w ramach Mazowieckiego 

Instrumentu Aktywizacji Sołectw na : 

1) Modernizację linii oświetlenia ulicznego w sołectwie Zambski Stare. 

2) Montaż oświetlenie ulicznego w sołectwie Ulaski. 

3) Renowację kapliczki przydrożnej z zachowaniem dziedzictwa kulturowego  

w sołectwie Ciółkowo Nowe. 
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4)  Ułożenie chodnika z kostki brukowej w miejscowości Ciółkowo Rządowe. 

7. W dniu 16 marca dokonaliśmy otwarcia ofert na „Dostarczanie kruszywa do remontu 

dróg na terenie gminy Obryte w 2022 roku”. Wpłynęła tylko jedna oferta w wysokości 

180.000,00 zł, którą złożyła firma DARKOP Dariusz Maciejewski z Ciółkowa Rządowego. 

 

8. Nastąpiło również otwarcie ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia 

publicznego na realizacje zadnia pn. „Remont drogi gminnej w miejscowości Psary 

Nowiny”.  

W postępowaniu złożono trzy oferty, z czego najtańsza oferta opiewała na kwotę 

287.000,00 zł. Złożyła ją firma „MARBUD” Mariusz Piętka z Ciechanowa.  

9. W dniu dzisiejszym zostanie ogłoszony przetarg na modernizację drogi gminnej na 

odcinku Bartodzieje–Wielgolas. Kosztorysowa wartość zadania to kwota 1.400.000,00 

zł, z czego 1.000.000,00 zł to środki pochodzące z Funduszu Przeciwdziałania COVID-

19 otrzymane w ramach konkursu „Rosnąca odporność”. 

      W ramach działalności administracyjno– biurowej: 

W dniu 25 marca odbyła się uroczystość Poświęcenia i przekazanie do użytku budynku 

Strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Obrytem. W tym miejscu chciałbym serdecznie 

podziękować wszystkim osobom, które przyczyniły się do przygotowania tej uroczystości. 

W dniach 28 lutego do 03 marca 2022 r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Obrytem prowadzona 

była zbiórka darów rzeczowych dla uchodźców z Ukrainy. Przekazana została żywność, woda, 

środki czystości, artykuły higieniczne, artykuły medyczne, koce oraz śpiwory.  

W dalszym ciągu można przynosić dary do Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem.  

Są one na bieżąco przekazywane uchodźcom przebywającym na terenie naszej gminy.  

Wszystkim osobom biorącym udział w zbiórce serdecznie dziękujemy za okazałą pomoc  

i wsparcie. 

W ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych: 

W omawianym okresie wykonywaliśmy prace związane z naprawą nawierzchni bitumicznej, 

naprawą oznakowań gminnych, równaniem, nawożeniem dróg gminnych tłuczniem 

betonowym oraz pracami porządkowymi na terenie gminy Obryte. 
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Ad. 5. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok w gminie Obryte. 

P. Przew. Komisji udzielił głosu następującym osobom: 

P. Demczyńska - Kędel - na podstawie art. 4 ust. 2 i 5 ustawy z dnia 26 października 1982 r. 

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi konieczne jest w prowadzenie 

przez Radę Gminy Obryte zmian w GPPiRPA oraz PN na 2022 rok. Dochód zaplanowany na 

2022 rok z wpływów z wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych to kwota 

70.450,00 zł. Natomiast środki , które nie zostały wykorzystane w roku 2021 przekazywane są 

na realizację Gminnego Programu w roku 2022 kwotą 14.671,17 zł oraz ustawa z dnia 14 

lutego 2020 r. o zmianie niektórych ustaw w związku z promocją prozdrowotną wyborów 

konsumenckich wprowadzającej opłatę cukrowa tzw. podatek cukrowy – wpływy w kwocie 

5.000,00 zł. Plan wydatków na 2022 rok to kwota 90.121,17 zł. W celu zapotrzebowania na 

paragraf 4300 zwiększono plan wydatków o kwotę 20.000,00 zł oraz zwiększono paragraf 4210 

o kwotę 3.000,00 zł. Dokonano również zmniejszenia w paragrafie 4170 o kwotę 3.328,83 zł. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne.  

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVIII/201/2022 zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022 rok w gminie Obryte została podjęta. 

Ad. 6.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte. 
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P. Przew. RG – kolejne dwa punkty to uchwały budżetowe, które były szczegółowo omawiany 

na komisji w dniu wczorajszym. Czy jest taka potrzeba, żeby to było jeszcze raz omawiane. 

Radni – nie ma takiej potrzeby.  

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVIII/202/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte została podjęta.  

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

P. Przew. RG –  proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Skarbnik - odczytała uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVIII/203/2022 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

została podjęta.  

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 

zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na 

wyznaczonych miejscach. 

P. Przew. Komisji udzielił głosu następującym osobom: 

P. Skarbnik – ustawa z dnia 29 października 2021 r. o ułatwieniach w wprowadzeniu handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników nakłada na Radę Gminy obowiązek 

wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty bez pobierania opłaty targowej 
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przez rolników i ich domowników. Projekt uchwały macie Państwo przed sobą. W tej uchwale 

wyznaczono do takiego handlu działkę nr 136, położoną we wsi Psary w pobliżu dawnej szkoły. 

W regulaminie, który stanowi załącznik określono zasady korzystania z takiej działalności oraz 

podmioty, które mogą handlować w piątki i soboty na tym terenie.  

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVIII/204/2022 w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych 

miejscach została podjęta.  

Ad.  9.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Obryte w 2022 

roku”. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Piotrowski – w myśl ustawy o ochronie zwierząt Rada Gminy uchwala co roku program 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Gmina Obryte 

w niniejszym programie przedstawia działania dotyczące bezdomności psów i kotów, a także 

kotów wolno żyjących. Przyjęcie tego programu pozwali ograniczyć zjawisko bezdomności 

zwierząt. Programu został skonsultowany z Powiatowym Lekarzem Weterynarii, organizacjami 

społecznymi, a także dzierżawcami kół łowickich. Organizacje te nie wniosły sprzeciwu, zatem 

podjęcie uchwały jest zasadne.   

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
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P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVIII/205/2022 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Obryte w 2022 roku” 

została podjęta. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego przebudowy drogi 

gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe. 

P. Przew. RG – złożony wniosek został przekazany do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która 

obradowała nad tym wnioskiem. Proszę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie 

rezultatów pracy komisji. 

 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Przew. Komisji Skarg – odczytał wniosek w w/w sprawie, który stanowi załącznik  

do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał Uchwałę Nr 19/2022 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 22 marca 2022 roku w sprawie rozpatrzenia wniosku 

dotyczącego przebudowy drogi gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe, która stanowi 

załącznik do protokołu.  

P. Mroczkowski – radni klubu PiS poprą ten wniosek, ponieważ jest potrzebne, żeby w gminie 

powstawały drogi. Ten odcinek stanowi mniej więcej połowę długości drogi od Ciółkowa  

do Zambsk. W dniu wczorajszym na komisji postawiłem wniosek, żeby zrobić projekt na całość 

tej drogi. Skoro Pani sołtys Ciółkowa Nowego zebrała podpisy, to może dajmy szansę 

pozostałym dwóm sołtysom. Niech mieszkańcy wypowiedzą się, czy nie potraktować tej drogi 

jako całości. Wszystkie pozwolenia, które będą wykonywane tyczyły by się wówczas całości tej 

drogi. Po co za kilka lat wracać do tej sprawy. Taka była moja sugestia i taki postawiłem 

wniosek. Jestem radnym Obrytego, ale jestem też radnym całej gminy. Znam tą drogę, ona 
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mnie nie dotyczy, ale myślę, że wniosek jest zasadny. Chciałbym, żeby Państwo sołtysi 

wypowiedzieli się w tej sprawie. 

P. Włodarczyk – chciałbym się zwrócić do pana wójta, do państwa radnych, żeby zrobić projekt 

na całość tej drogi. My jako wieś też zobowiążemy się, że przekażemy fundusz sołecki na 

dokumentację. Nie wiedzieliśmy, że mieszkańcy wsi Ciółkowo Nowe robią projekt na tą drogę 

i będą tą drogę przebudowywać. Gdybyśmy wiedzieli, to byśmy też się dołączyli. Ja jako sołtys 

zobowiązuję się zrobić zebranie i zebrać podpisy. Przy okazji chciałabym prosić pana wójta o 

zamianę tej drogi na odcinku koło nas.  

P. Mroczkowski – ponieważ sołtysi wypowiedzieli się pozytywnie, stawiam formalny wniosek, 

aby chwilowo wstrzymać akcję z tą drogą do przeprowadzenia zebrań. Następnie dołączyć 

wnioski z zebrań i potraktować to jako całość.  

P. Przew. RG - moim zdaniem powinno się tą uchwałę przyjąć, a na pozostałą część jak 

najszybciej rozpocząć procedurę. 

P. Piotrowski – gmina może przystąpić do opracowania dokumentacji dopiero po wrześniu  

po zebraniach z mieszkańcami.  

P. Jaskulski – proponuję tą uchwałę przyjąć, a potem zmienimy tą uchwałę i rozszerzymy to.  

Za wnioskiem radnego Władysława Mroczkowskiego w sprawie rozszerzenia zakresu 

wykonania dokumentacji na drugą część drogi i wstrzymania się z wykonaniem dokumentacji 

na pierwszą część drogi do miesiąca września głosowało 13 radnych (100 % obecnych).  

 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVIII/206/2022 w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego przebudowy drogi 

gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe została podjęta. 

Ad.11.  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji. 
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P. Przew. RG – petycja została przekazany do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która 

obradowała nad tą petycją. Proszę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie rezultatów 

pracy komisji. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Przew. Komisji Skarg – odczytał petycję w w/w sprawie, który stanowi załącznik  

do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał Uchwałę Nr 20/2022 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 22 marca 2022 roku w sprawie rozpatrzenia petycji, 

która stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVIII/207/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności 

i form i kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w 2022 roku, określenia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Obryte. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Sekretarz –– do właściwości organu prowadzącego gminy należy ustalenie wynagrodzenia 

nauczycieli. Projekt uchwały został uzgodniony z dyrekcją szkoły, związkami zawodowymi, 

które wydały pozytywną opinię. Projekt uchwały jest obligatoryjny z zabezpieczeniem przez 

Panią Skarbnik środków w budżecie.  
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Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXVIII /208/2022 w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności 

i form i kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w 2022 roku, określenia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Obryte została podjęta. 

13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok. 

P. Przew. RG udzielił głosu Przew. GKRPA oraz PN. 

P. Demczyńska - Kędel- do głównych zadań realizowanych przez GKRPA należało prowadzenie 

działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych, narkomanii 

przemocy. Podejmowano więc działania zmierzające do ograniczenia spożycia napojów 

alkoholowych oraz zmiany struktury ich spożycia, inicjowania i wspierania przedsięwzięć 

mających na celu zmianę obyczajów w zakresie spożywania tych napojów, przeciwdziałania 

powstaniu i usuwaniu następstw spożycia środków psychoaktywnych, a także wspierania 

działalności w tym zakresie instytucji światowych. 

W roku 2021 środki finansowe na realizację GPPiRPA oraz PN wynosiły 126 934,72 zł, 

wydatkowano kwotę w wysokości 112 263,55 zł. Natomiast niewykorzystane środki w kwocie 

14 671,17 zł przechodzą na 2022 rok. 

W roku 2021 zrealizowano następujące zadania: 

- zostało wezwanych 17 osób na rozmowy w sprawie nadużywania alkoholu, 

- skierowano jeden wniosek do sądu o przymusowe leczenie odwykowe, 
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- Komisja pokryła koszty rekolekcji dla osób uzależnionych w Ośrodku Apostolstwa  

  Trzeźwości   w Zakroczymiu, 

- została wsparta grupa AA “Dzwon”, 

- dofinansowane zostały wycieczki dla dzieci, 

- zostało zorganizowane szkolenie dla członków GKRPAiPN, 

- dofinansowano programy, spektakle i warsztaty o przeciwdziałaniu narkomanii i profilaktyce 

alkoholowej, 

- zostały zorganizowane usługi animacyjne dla dzieci z terenu gminy Obryte, 

- zostały zakupione materiały biurowe i wyposażenie dla GKRPAiPN,    

- zakupiono monitory edukacyjne dla dzieci, 

- dofinansowano remont schodów w Gminnym Ośrodku Kultury w Obrytem,  

- dofinansowano zakup zabawek do przedszkoli, 

- zakupiono materiały edukacyjne dla dzieci dotyczące uzależnień, 

-  zamówiono teatrzyki dla dzieci 

Podsumowując zadania programu były realizowane z myślą o jak najlepszym wykorzystaniu 

środków i sposobów na profilaktykę i walkę z problemem alkoholowym. Należy mieć nadzieje, 

że działalność ta przyniosła zamierzone efekty. Reasumując, w celu zmniejszenia ilości 

i częstotliwości szkód spowodowanych nadużywaniem środków psychoaktywnych przez 

mieszkańców, wskazane jest dalsze podejmowanie działań profilaktycznych przez 

mieszkańców, wskazane jest dalsze podejmowanie działań profilaktycznych, w szczególności 

wśród dzieci i młodzieży, przy jednoczesnym zabezpieczeniu odpowiedniej pomocy osobom 

uzależnionym i współuzależnionym. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

14. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy za 2021 rok. 

P. Przew. RG – sprawozdanie było omawiane na komisjach, czy chcecie Państwo radni, żeby to 

jeszcze raz odczytać.  

P. Rutkowski – nie trzeba odczytywać, przyjmujemy sprawozdanie, które było omawiane  

na komisjach. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

15. Wolne wnioski i informacje. 
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P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Rychlicki – na odcinku Tocznabiel na drodze powiatowej Pułtusk – Porządzie trwają prace. 

Ta droga będzie ukończona w tym roku. Zwracam się z prośbą do Pana Wójta, żebyśmy 

przystąpili do poszerzenie tej gardzieli, która jest między Tocznabielą, a Porządziem przez las. 

Mamy szeroki odcinek z jednej i drugiej strony drogi, a na odcinku krętym w lesie jest wąsko. 

P. Przew. RG – już o tym myśleliśmy panie radny. 

P. Najduk – w imieniu własnych i mieszkańców chciałabym serdecznie podziękować państwu 

za pozytywne rozpatrzenie wniosku. Chciałam się zwrócić o pozytywne zaopiniowanie 

zrobienia dokumentacji na całość tej drogi. Bardzo dziękuję za pomoc, za podpowiedź, za 

rozwiązania. Chciałam bardzo podziękować panu Marcinowi Piotrowskiemu, za to, że jest 

pomocny i można zawsze na niego liczyć. Panie wójcie gratuluję takiego pracownika.  

P. Piotrowski – co do tej drogi, to problemem nie jest poszerzenie gardzieli w lesie. Problem 

jest jej wyrównanie. 

P. Rychlicki – tam są działki rekreacyjne. 

P. Jaskulski – na komisji zadałem pytanie odnośnie przepustów na drodze do Toczanbieli. 

Uzyskałem odpowiedź, że przepusty będą.  

P. Dygan – chciałem przypomnieć sprawę przepustów i drogi na Pępkowo. Jest tam ładny 

asfalt, ale nie ma nigdzie przepustów i jest cały czas mokro. Po jednej i drugiej stronie są piękne 

rowy, tylko nie ma nigdzie przepustów i zjazdów. 

Czy coś się dzieje w sprawie foli rolniczych. 

P. Wilczyńska – chciałam podziękować Panu Wójtowi w imieniu swoim jak i mieszkańców 

Sokołowa Parcele za drogę która jest robiona w miejscowości Sokołowo Parcele. Ta droga jest 

w trakcie przebudowy, ale już z góry bardzo serdecznie dziękuję.  

P. Sekretarz – poinformuję Pana Sołtysa wsi Obryte, że zgłaszałem problem zatrzymywania się 

wody wokół drogi Pępkowo. Zgłaszałem nie tylko ten problem, ale również dotyczący ciągu 

drogi od Obrytego do Psar. Pan Jaskulski o to pytał. Na Sesji Rady Powiatu poproszę, żeby te 

odpowiedzi były pisemne.  

P. Kruszewska – mieszkańcy Ciółkowa Rządowego zwracali się z pytaniem, co z tym funduszem 

sołeckim. Kostka przywieziona jest za 2021 rok, a dalej nic się nie dzieje.  

P. Piotrowski – fundusz sołecki będzie wykonany do końca tego roku. Ponieważ chodnik  

w Ciółkowie Rządowym został złożony do dofinansowania od Pana Marszałka, czekamy na 

informację czy przeszedł pozytywną ocenę. Mamy dopiero koniec marca, zostało jeszcze 

trochę czasu do końca roku. Jeżeli chodzi o folię rolniczą, to folia rolnicza nie jest odpadem 
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komunalnym. Gmina nie ma we własnym zakresie odbierania foli rolniczej. W zeszłym roku 

złożyliśmy wniosek. Nie otrzymaliśmy dofinansowania. Nikt takiego dofinansowania nie 

otrzymał ze względu na covid. Wniosek składany w zeszłym roku, przeszedł z automatu na ten 

rok. Otrzymaliśmy informację, że czekamy na podpisanie umowy. Jeżeli podpiszemy umowę, 

będziemy folię odbierać.  

P. Dygan – w tym roku była zmiana przedsiębiorstwa, które odbiera śmieci. Czy byłaby 

możliwość dogadania z tym przedsiębiorstwem w przetargu. 

P. Piotrowski – folia nie jest odpadem komunalnym, jest odpadem z działalności i nie możemy 

odbierać takiego odpadu. 

P. Wójt – do końca marca trzeba było podjąć decyzję o funduszu soleckim na następny rok.  

W dniu wczorajszym na komisji po konsultacjach z radnymi ustaliliśmy, że fundusz sołecki 

zostaje na następny rok, czyli uchwała z 2019 roku w sprawie wyodrębnienia funduszu 

sołeckiego będzie nadal obowiązywać.  

 

16. Zakończenie obrad. 

Godz. 11:04 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXVIII Sesji Rady 

Gminy Obryte. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

 

/Grażyna Seroka/ 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

/Krzysztof Oleksa/ 

 


